
Protokoll fört vid ordinarie stämma med Tådås väg- och samfällighetsförening 

den 5 juli 2008 

Plats: Klövedals församlinghem 
 

Närvarande:  medlemmar, se bilaga 1. Tre fullmakter lämnades, bilaga 2. 

 

1. Stämman öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm. 

 

2. Till ordförande för stämman valdes Jan Kilnäs och till sekreterare Gunnar Sahlström. 

 

3. Avprickning på medlemslista godkändes som röstlängd, bilaga 1. 

 

4. Mötets utlysande godkändes. 

 

5. Till justeringsmän tillika rösträknare och valkontrollanter valdes Kerstin Svensson och 

Sigrid Sjöstedt. 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse (bilaga 3) hade varit utskickad. Beslöts att lägga den 

till handlingarna efter att förtydligande gjorts beträffande vilka som ingick i 

Vattengruppen (Sture Helgesson, Lars-Gunnar Hellström, Jan Kilnäs och Bosse 

Garton) resp i Avloppsgruppen (Olle Karlsson, Sture Helgesson, Lars-Gunnar 

Hellström Och Anneli Brander). 

Gunilla Jägemalm informerade att kommunen har godkänt avloppsledningarna för de 

fastigheter som vår kvalitetsansvarig godkänt. Avgiften för kommunens handläggning 

kommer att betalas av föreningen för alla medlemmar. 

 

7. Den ekonomiska berättelsen (bilaga 4) hade varit utskickad. Gunilla Jägemalm 

redogjorde översiktligt för ekonomin och besvarade frågor. En redovisning lämnades 

över kostnaderna hittills för avloppsarbetet. 1.000 kr/fastighet har avsatts på ett särskilt 

konto, se punkt 12.  

Beslöts att lägga berättelsen till handlingarna. 

 

8. Revisorernas berättelse (bilaga 5) hade varit utskickad. Beslöts att lägga berättelsen 

till handlingarna. 

 

9. Resultat- och balansräkningen fastställdes. Beslöts att resultatet överförs i ny räkning. 

 

10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

11. Förslag från styrelsen beträffande reglerna: 

a) Till punkt 1 andra stycket:”…idka försäljning eller anlägga parkeringsplatser. Inte 

heller är det tillåtet att uppföra byggnad, anordna permanent upplag e.d. på 

föreningens mark utan stämmans medgivande.” Efter diskussion beslöts att anta 

förslaget. 



 

 

b) Till punkt 9 första stycket: ”Frånvaro skall anmälas till områdessamordnaren 

senast i samband med arbetsdagen. Arbete utfört vid annat tillfälle skall vara avstämt 

med samordnaren, utfört och rapporterat till områdessamordnaren senast fem veckor 

efter arbetsdagen.”  

Kjell Alsterljung föreslog att av perioden fem veckor skull en vecka vara efter 

arbetsdagen. Efter votering beslöts anta styrelsens förslag. 

 

c) Ordet områdesansvarig byts ut mot områdessamordnare. Beslöts att anta förslaget. 

 

I detta sammanhang framförde Gunilla Jägemalm att styrelsen diskuterat att i 

fortsättningen inte sända ut eller sätta upp fullständiga protokoll eftersom de kan 

behöva innehålla känsliga uppgifter om personer. (Det är också vanligt i andra 

föreningar att styrelseprotokollen inte är tillgängliga för andra än för styrelse och 

revisorer.) Ett annat skäl är att ge styrelsen mer arbetsro. 

Stämman var införstådd med styrelsens uppfattning. 

 

12. Avsättning till fond. Gunilla Jägemalm erinrade om att varje fastighet tidigare har 

betalat 1000 kr för arbeten. Dessa medel har avsatts på ett särskilt konto i enlighet med 

förra stämmans beslut. Ett arbete har påbörjats med en underhålls- och förnyelseplan 

Stämman beslöt att ovan nämnda medel tills vidare kan utgöra underhålls- och 

förnyelsefond. Vid extraordinära utgifter kan extra utdebitering behövas. 

 

13. Ersättningar till styrelsen och revisorerna. Beslöts oförändrat arvode till styrelsen (995 

kr). Revisorerna avstår från ersättning. 

 

14. Förslag till utgifts- och inkomststat, avgiftsreduktion för utfört arbete och 

debiteringslängd fanns tillgängliga på stämman (bilaga 6). Beslöts att anta dessa. 

 

Beslöts även att betalningen för vatten och avlopp senast skall ske den 31.8 och för 

väg och brygg senast den 30.9.  

 

15. Val till styrelsen 

Till styrelseordförande omvaldes Gunilla Jägemalm 

Till ordinarie ledamot omvaldes Olle Karlsson och Gunnar Sahlström och nyvaldes 

Rolf Persson. 

Till suppleanter omvaldes Kerstin Svensson och Bo Willfors. 

 

16. Till revisorer omvaldes Jan Draheim och Lars-Erik Björk och till revisorssuppleant 

Sigrid Sjöstedt. 

 

17. Till valberedning utsågs områdessamordnarna. Rolf Persson utsågs till 

sammankallande. 

Mats Sjöberg utsågs till samordnare efter Kjell Alsterljung. 

 



18. Övriga frågor 

Gerd Kilnäs hade inlämnat ett förslag om skötselplan (bilaga 7) för bergssluttningen 

ner mot bäcken mm på föreningens mark. Mycket har växt under årens lopp. Beslöts 

att bilda en grupp med styrelsen, områdessamordnarna, Gerd, Stellan Persson och 

Solveig Norrman för att arbeta med frågan. 

 

Gunilla Jägemalm informerade att vattenskyddsområdet har accepterarts av 

miljöförvaltningen och kommer att tas upp för beslut av nämnden i höst. 

 

Diskuterades hur fastighetsägarna inom vattenskyddsområdet skall ta hand om sitt 

avfall av grenar, ris mm. Gunilla hade fått reda på att Tådås ligger inom planlagt 

område och att eldningsförbud då gäller mellan 1.4 och 30.9 och att man aldrig får 

elda inom vattenskyddsområde. Detta ifrågasattes av en medlem som hade fått delvis 

annan information. En oklar fråga var om släckvatten eller lakvatten från aska kunde 

skada vattentäkt. 

Styrelsen hade ett förslag att de inom vattenskyddsområdet kunde lämna ris, gräs o.d. 

vid vägen för gemensam borttransport eller hyra billigt en släpkärra av en medlem. 

Som motförslag ställdes att tills vidare tillåta försiktig eldning av grenar, ris och rent 

trä (ej målat eller impregnerat). Efter omröstning beslöts att tillåta eldning. Man skall 

då undvika att släcka med vatten, sand kan användas. Mer kunskap behövs om ev 

risker för vattnet. 

 

Beträffande en ev väg från Kyrkofjäll 1:45 till Bergsvägen informerade Gunilla 

Jägemalm att den inte blir av. 

 

Då det gäller ridning i området informerade Gunilla att styrelsen överklagat 

länsstyrelsens beslut till Vägverket men att det inte är troligt att vi får rätt. Beträffande 

stigar är det Naturvårdsverket som beslutar. Verket kan besluta om förbud om 

kommunen går med på det. Då det gäller cykelvägen fick inte kommunen lova 

ridförbud. Vi har uppmanat kommunen att göra ridvägar.  

Beslöts att om problemet med ridning ökar styrelsen går vidare med frågan om att 

installera färister eller bommar. 

 

Gunilla hade undersökt om det skulle bli billigare el om medlemmarna tillsammans 

tecknade avtal men det skulle det inte bli. 

 

Gunilla efterfrågade synpunkter på hur föreningens gamla handlingar skall arkiveras. 

Att hyra utrymme skulle bli dyrt i längden. Andra möjligheter är att skanna in och 

lagra på en extern hårddisk eller bygga ett förråd, t ex i anslutning till 

avloppsreningsverket. Beslöts att undersöka kostnaden för att skanna i första hand. 

 

Kommande projekt: färdigställa nya brunnen och göra överbyggnader till brunn 2 och 

3. 

Gunilla hade frågat polisen om grannsamverkan men de anser att de inte kan 

medverka. Vi kan själva se efter vilka som kommer hit, hjälpa grannar som är 

bortresta, stöldskyddsmärka och ha bra lås. Beslöts att sätta upp skyltar om 

grannsamverkan på stolpar som är lediga. 

 

 

 



En medlem påpekade att lampan på pumphusets tak blinkar ibland. Sture Helgesson 

upplyste att det är vissa svårigheter med injustering och att han arbetar med frågan. 

 

19. Det beslöts att stämmoprotokollet skulle hållas tillgängligt för underskrift hos 

Gunilla Jägemalm senast den 20 juli 2008. 

 

20. Gunilla Jägemalm framförde tack till Sture Helgesson och Olle Karlsson för arbete 

med va-frågor och till Sigrid Sjöstedt som avgår ur styrelsen. 

 

 

 

 

Gunnar Sahlström   Jan Kilnäs 

sekreterare   ordförande 

 

Justeras 

 

 

 

 

Kerstin Svensson   Sigrid Sjöstedt 

 


